
Formandens beretning 2017/2018: 

 

• Velkommen til alle sammen, 

 

Der har måske været stille omkring bestyrelsen – men vi har måske selv sat 

baren for højt og trængt til et stille år. 

Jeg har dog brugt det stille år til at snakke med vejdirektoratet / politi ang. 

udkørsler fra Skovbrinken og Åbrinken et utal af gange. Dette har dog givet 

lidt pote og de har nedsat hastigheden til 70 km/h på ringvejen fremfor 80 

km/h 

- Ny asfalt på ringvejen efter en del samtaler og mails 

 

Der kommer dog ingen svingbaner, da der statistik mæssig ikke sker nogle 

ulykker ” opfordre til at få det meldt til politiet også de små skader” 

 

Sankt Hans blev desværre aflyst pga. tørke og jeg ville som formand ikke tage 

ansvaret for at tænde bål og grill, håber på at det lykkes i 2019 

 

Stier – virkelig lukket land, men gør hvad vi kan, mail sendt til John G. 

Christensen, da jeg ikke er enig i deres beslutning – afventer svar 

 

Skift af Lauge Bonde – til Skjern Brolægning på vores grønne områder samt 

snebekæmpelse – grunden til skiftet er pga. lavere timeløn ved SB 

 

   

 Har indhentet kataloger fra Kompan – da vi måske skal til at overveje at 

forny vores legeplads noget --- vi kigger på det i bestyrelsen og vender tilbage 

med evt. forslag når vi mener at have noget konkret 

  


